
 "המטרה להגיע להישגים אבל גם ללמוד בדרך"

 

לאה כהן מאמנת נבחרת הנערות מחכה לאליפות אירופה בסוף 

 אפשר להיות אופטימיים,החודש

 

על המשפט האופטימי הזה חתומה לאה " יש לנו הרבה מה להציע גם ברמה אירופית"

קה של עם הפס 1996-כהן מאמנת באיגוד מ,מחולון מאמנת נבחרת הנערות( 55)כהן

בסוף החודש היא ,השנים האחרונות 15-שנתיים ותחת ידיה יצאו מיטב השחקניות בענף ב

. תוביל את נבחרת הנערות לאליפות אירופה בסיינט מקסים צרפת

מרמת גן אליה  18 -הנבחרת מונה ארבע בנות בראשות התקווה הגדולה שחף אנטין בת ה

. וילדת הפלא לין פישלר יצטרפו דנית בכר המוכשרת הכישרון אדווה אליאב

שחף אנטין היא ,אנחנו נבחרת אחת אבל כמובן שמכל שחקנית יש ציפיות שונות:"כהן

שחקנית יוצאת מן הכלל והיא הוכיחה זאת פעמים רבות כולל בליגה לנוער לאחרונה בה 

שחף ילדה מדהימה שכיף לאמן היא מוכשרת מאד ויכולה לעלות ,נקודות 300השיגה 

 -190לגבי דנית אני מצפה שתשיג ממוצע של ,ם אולי גם להמשיך הלאהומש 24-לשלב ה

שתי הבנות האחרות צעירות הרבה יותר והמטרה היחידה היא שהן ,נקודות 195

 15אדווה רק בת ,יספגו אווירה יבינו איפה הן נמצאות ויתרגמו את זה בעוד שנתיים,יהנוי

מאד בוגרת לגילה ושולטת ,ילדונת אם כי מוכשרת בצורה בלתי רגילה 12לין בת 

" בשרירים שלה בצורה אבסולוטית

אז בהשוואה לשנה שעברה הציפיות פחותות 

בשנה ,יותר בוגרת יתהיכבת אמיתית והנבחרת הויתה לנו ליאת שהייתה כיבשנה שעברה ה

כאמור המטרה היא להגיע  ,שעברה הבנות היו בפרוש טובות יותר מהבנים והשנה זה הפוך

 ".שגים אבל גם ללמוד בדרךילה

מה החשיבות של אליפות כזו 

תחרות ,משחקים וצוברים ניסיון ,מתאמנים ,ים מטיילים כל הזמן אחד אצל השניאהאירופ"

כזו היא קודם כל סוג של בדק בית מבחינתנו אנחנו רואים איך אנחנו ביחס לשאר היבשת 

ניות קיסיון שמאד יעזור לשחכמובן שיש גם את מוטיב הנ,והאמת אין לנו במה להתבייש

 "בעתיד

רואה את ההתקדמות אם יש כזו  כמי שנמצאת שנים רבות בענף איך את



מקצועית אנחנו בהחלט מתקדמים אבל כמותית יש נסיגה אין מספיק בנות וניסינו לעשות "

רועי סופי שנה יפנינו לבתי ספר ועיריות אבל כולם מגיעים רק לא ,כמה פעולות שלא עזרו

תרבות הפנאי השתנתה ובנות  ,אין ספק שיש כאן בעיה,מי הולדת ואחר כך נעלמיםאו י

דם בענף ואפילו קזה חבל מאד כי הסיכוי שלהן להצליח ולהת,מעדיפות לשבת מול המחשב

" להגיע לנבחרת הוא גדול כי אין מספיק בנות

? היית כבר בסיינט מקסים בשנה שעברה איך המקום

תחרות והתנאים היו מעולים התייחסו אלינו נהדר וגם יצרנו היתה שם ,קודם כל מאד יפה

 "קצת קשרים זה אף פעם לא מזיק

הנסיעה די ארוכה וכך גם התחרות לא קל לנתק את הבנות מהבית 

ההורים לא מחמיצים את החוויה אבל ההורים על הכיפאק  ,זה העניין שהבית בא איתן"

ם מקבלים תידרוך מוקדם ויודעים את נכון שזה לא אידיאלי מבחינה מקצועית אבל כול

" כפיים אסיבות למחו הלהם הרב יהיוהם נושכים שפתיים ולא מעירים נקווה ש ,תפקידם


